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Rada Gminy Kowale Oleckie 

Radni 

Protokół RG.0002.1.2025 

X Sesja Rady Gminy Kowale Oleckie w dniu 29 stycznia 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Kowalach Oleckich (sala nr 

31 - II piętro) 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego dnia. 

Obecni: 

1. Małgorzata Babiarz 

2. Henryk Baranowski 

3. Barbara Gulbierz 

4. Jerzy Koloszewski 

5. Justyna Kościesza 

6. Tomasz Kupiec 

7. Krystyna Łęgowska 

8. Zbigniew Miszkiel 

9. Jan Niedźwiedzki 

10. Wanda Obuchowska 

11. Joanna Sinderewicz 

12. Dariusz Sznel 

13. Beata Szulińska 

14. Ewa Ścipień 

15. Teresa Truchan 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Kowale Oleckie – 15 radnych, obecnych 12, obrady 

prawomocne; 

oraz 

1. Wójt Gminy – p. Krzysztof Locman 

2. Skarbnik Gminy – p. Dorota Zaniewska 

3. Sekretarz Gminy – p. Teresa Kołodzińska-Sieńko 

  

1. Otwarcie obrad – punkt zakończono o godz. 13:01 

 Przewodnicząca Rady Gminy p. Teresa Truchan otworzyła obrady X sesji 

Rady Gminy i powitała uczestników sesji oraz oglądających transmisję. 
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Klauzula informacyjna: 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że sesja jest bezpośrednio 

transmitowana i nagrywana. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej Gminy. 
Ponadto stwierdziła, że w internecie jest utrwalany i udostępniany wizerunek i głos osób 
znajdujących się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Kowalach Oleckich.  
Mówczyni zwróciła się do obecnych z prośbą, by wypowiedzi osób zabierających głos 

nie zawierały danych osobowych. 

 

2. Wybór sekretarza – punkt zakończono o godz.13:02 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała na sekretarza obrad p. Joannę 

Sinderewicz. 

Zgłoszona wyraziła zgodę. 

Innych zgłoszeń nie odnotowano. 

Głosowano w sprawie: 

Wybór sekretarza 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

  

3. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian – punkt 

zakończono o godz. 13:02 

Porządek obrad pozostał bez zmian. 

  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – punkt zakończono o godz. 13:03 
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Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze 

Rady oraz udostępniony radnym na urządzeniach elektronicznych. 

Uwag do treści protokołu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady Gminy – punkt zakończono o godz. 13:47  

Wójt Gminy – Krzysztof Locman poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

zostało wydanych 21 zarządzeń, z których treścią można zapoznać się w Biuletynie 

Informacji Publicznej oraz na stanowisku u Sekretarza Gminy.  

(sprawozdanie Wójta Gminy – w załączeniu) 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała odnośnie transportu publicznego, czy 

przewidziany jest wskaźnik wzrostu kosztów? 

Wójt odpowiedział, że nic na ten temat nie wiadomo, ale powinna być rewaloryzacja 3 zł 

dopłaty za jeden wozokilometr. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy złożony wniosek zabezpiecza wodomierze 

w całej Gminie? 

Wójt odpowiedział, że tak. Nadmienił, że zdalny odczyt poprawi funkcjonowanie całego 

systemu, gdyż jest niezależny od obecności domowników. 

Sołtys sołectwa Cicha Wólka p. Dorota Grygieńć zapytała czy był odbiór drogi 

w Zawadach Oleckich?  

Wójt odpowiedział, że tak. 
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Pani Sołtys dodała, że wjazd z Cichej Wólki na jezioro jest tak zrobiony, że jadąc autem 

można zawisnąć. Nadmieniła, że tablica z nazwą miejscowości Zawady Oleckie jest 

naderwana. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Marii Konopnickiej w Sokółkach poprzez likwidację Szkoły Podstawowej Filialnej 

w Stożnem – punkt zakończono o godz. 14:09 

Wójt Gminy p. Krzysztof Locman poinformował, że 2 lata temu dokonano 

reorganizacji placówek oświatowych, zmieniono sposób funkcjonowania z 

ośmioklasowej na trzyklasową. Wójt przedstawił między innymi jakie koszty są 

ponoszone na utrzymanie Filii w Stożnem oraz ile dzieci uczęszcza obecnie do szkoły w 

odniesieniu do ilości zameldowanych dzieci w obwodzie szkolnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść procedowanego projektu uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Marii 

Konopnickiej w Sokółkach poprzez likwidację Szkoły Podstawowej Filialnej w Stożnem 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Tomasz Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew 

Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna Sinderewicz, Beata Szulińska, 

Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Justyna Kościesza 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.53.2025 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Sokółkach poprzez likwidację Szkoły 
Podstawowej Filialnej w Stożnem  (X/53/2025) – w załączeniu 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości – punkt zakończono o godz. 14:11 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Nadmieniła, że 

nieruchomość jest niezbędna do budowy systemu kanalizacji deszczowej tj. budowy 

wylotu kanalizacji deszczowej odprowadzającej wody do rowu oraz montażu układu 

podczyszczającego celem skierowania wód opadowych z terenu Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych do odpowiednich miejsc odpływu. 

Uwag do treści projektu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.54.2025 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości (X/54/2025) – w załączeniu 

  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości – punkt zakończono o godz. 14:14 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Poprosiła o 

poprawienie numeracji §, gdyż § 3 miał nr 2. Poinformowała, że działki o których mowa 

w uchwale przeznaczone są na cele związane z realizacją zadań własnych gminy w 

zakresie utrzymania gminnych obiektów, a szczegółowo remont pomieszczeń 

istniejącego budynku na działce, z przeznaczeniem pod część świetlicy wiejskiej. 

Kolejna działka niezabudowana będzie stanowić pozostałą część świetlicy, połączoną w 

jedną całość z istniejącym budynkiem, oraz zaplecze świetlicy – miejsce rekreacji: 

miejsce na ognisko, grilla, altany, ławki, tereny zielone, skatepark, panele fotowoltaiczne 

do zasilenia świetlicy, przydomowa oczyszczalnia ścieków, parking, lokalizacja pompy 

ciepła, plac zabaw dla dzieci, boisko do siatkówki, stojaki na rowery, nasadzenia roślin i 
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drzew oraz wolną przestrzeń jako teren zielony. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.55.2025 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości (X/55/2025) – w załączeniu 

  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 

Kowale Oleckie prawa własności nieruchomości – punkt zakończono o godz. 

14:15 

Przewodnicząca Rady Gminy p. Teresa Truchan odczytała treść projektu 

uchwały. Dodała, że przyjęcie uchwały jest konieczne w związku z inwestycją, o której 

Wójt już wspominał.  

Uwag do treści projektu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Kowale 

Oleckie prawa własności nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.56.2025 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
przez Gminę Kowale Oleckie prawa własności nieruchomości (X/56/2025) – w 
załączeniu 

  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Kowale Oleckie na 2025 rok – punkt zakończono o godz. 14:18 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła plan pracy Komisji Rewizyjnej, po 

czym odczytała treść projektu uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Kowale Oleckie na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.57.2025 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Kowale Oleckie na 2025 rok (X/57/2025) – w załączeniu 

  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody na terenie Gminy 

Kowale Oleckie – punkt zakończono o godz.  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała z uzasadnienia, że brzoza 

brodawkowata rosnąca w Zawadach Oleckich jest wytworem przyrody ożywionej o 

szczególnej wartości przyrodniczej i krajoznawczej. Według sporządzonej ekspertyzy 
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dendrologicznej kondycja fitosanitarna drzewa jest bardzo dobra i rokuje ono na 

długotrwałą wegetację. Pod względem okazałości wyróżnia się wśród krajowej populacji.  

Następnie odczytała treść projektu uchwały. 

Uwag do jego treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody na terenie Gminy Kowale 

Oleckie 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.58.2025 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody na terenie 
Gminy Kowale Oleckie (X/58/2025) – w załączeniu 
  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty – 

punkt zakończono o godz. 14:42 

Wójt Gminy – Krzysztof Locman poinformował czym spowodowana jest 

podwyżka i że metoda ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami pozostała bez 

zmian, czyli dla nieruchomości zamieszkałych od osoby miesięcznie, natomiast dla 

niezamieszkałych od pojemnika. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty 

Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Tomasz Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew 

Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna Sinderewicz, Beata Szulińska, 

Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Justyna Kościesza 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.59.2025 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty  
(X/59/2025) – w załączeniu 

  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kowale Oleckie na lata 2025-2030 – punkt zakończono o godz.14:44 

Skarbnik Gminy p. Dorota Zaniewska przedstawiła objaśnienia do zmian WPF 

na lata 2025-2030. 

Przewodnicząca Rady Gminy p. Teresa Truchan odczytała treść ww. projektu 

uchwały.  

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kowale 

Oleckie na lata 2025-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 
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Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.60.2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kowale Oleckie na lata 2025-2030 (X/60/2025) – w załączeniu 

  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2025 – punkt 

zakończono o godz. 14:49 

Skarbnik Gminy omówiła objaśnienia do zmian w tegorocznym budżecie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy przeczytała treść powyższego projektu uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.61.2025 w sprawie zmian w budżecie na rok 2025 (X/61/2025) 

– w załączeniu 

  

15. Podjęcie apelu w sprawie remontu drogi Borki-Leśny Zakątek – punkt 

zakończono o godz.14:52 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że mieszkańcy korzystający z 

drogi Borki-Leśny Zakątek pisali do Rady Gminy, kontaktowali się z nią bezpośrednio 

oraz składali petycje do Rady Powiatu w Olecku. Zwrócili się z prośbą do Rady Gminy o 

podjęcie działań wspierających ich w swoich staraniach o remont drogi, stąd powyższy 

apel. 
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Następnie p. Teresa Truchan odczytała treść projektu apelu. 

Uwag do jego treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie apelu w sprawie remontu drogi Borki-Leśny Zakątek 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jerzy Koloszewski, Dariusz Sznel 

Apel nr RG.0002.1.2025 w sprawie remontu drogi Borki-Leśny Zakątek – w 

załączeniu 

 

16. Wolne wnioski i informacje – punkt zakończono o godz.14:59 

Sołtys sołectwa Kiliany p. Tomasz Świerzbin zapytał o remont drogi Kiliany-

Czukty oraz przepust. 

Wójt odpowiedział, że jest to zapisane w Funduszu Sołeckim. 

Sołtys Kilian zwrócił też uwagę, że drogą powiatową od Kilian do Czukt osobowym 

samochodem nierealne jest przejechać. Droga nie jest żwirowana. 

Wójt odpowiedział, że nie jest zarządcą drogi, ale sprawę monituje, żeby drogi były 

uzupełniane kruszywem. 

Wójt przypomniał sołtysom o realizacji Funduszu Sołeckiego, aby zgłaszali się z 

propozycjami zakupów zgłoszonych w przedsięwzięciach w sołectwach.  

Następnie poinformował o spotkaniu 4 lutego o godz. 10.00 w sprawie Strategii Rozwoju 

Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy są jeszcze wolne wnioski, po czym 

przypomniała radnym o konieczności złożenia oświadczenia majątkowego. 

Wójt dodał, że jeśli zostanie środków w ramach oszczędności z odśnieżania – 

drogi będą poprawiane.  
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17. Zamknięcie obrad – punkt zakończono o godz. 15.00 

W związku z wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy 

zamknęła obrady X sesji Rady Gminy. Podziękowała za przybycie i udział w sesji. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Gminy Kowale Oleckie 

 

Teresa Truchan 

  

Przygotowała: Emilia Łukowska-Kulenty 

 

Stosownie do § 47 ust. 2 statutu Gminy Kowale Oleckie stanowiącego załącznik Nr 1 do 

uchwały IV/29/03 Rady Gminy Kowale Oleckie z dnia 28 marca 2003 r. (Dziennik Urzędowy 

Województwa Warmińsko Mazurskiego z 2023 r. poz. 3626) integralną częścią protokołu 

jest nagranie rejestrujące obraz i dźwięk.  

 

 


